
TINGSTRUP SKOLE 
Referat
Dato: 14. december 2021 
Sted: Tingstrup Skole 
Møde kl. 17.00-19.00

Deltagere:
Forældrevalgte: Lærke Kloster, Thomas Rygaard Lassen, Jannie Irene Sørensen,
Torben Hedegaard Hansen, Helle Kanstrup Pruzljanin, Charlotte Borggaard Grønkjær, Hanne Søe- 
Christiansen
Lærerrepræsentanter: Hans Nielsen, Rikke Have Lawaetz
Elevrådsrepræsentanter: Balder Gorm Tange Ringgaard og Abdirasaq Aweys Ahmed

Ledelse: Dorthe Ninn, Michael Nielsen

Afbud: Jannie Irene Sørensen 
Referent: Michael Nielsen 
Ordstyrer: Torben Hedegaard Hansen

DAGSORDEN REFERAT

1. Punkter fra Elevrådet

Til punktet er afsat 15 min.

Ikke mødt

2. Præsentation af antimobbestrategi og 
drøftelse heraf.
Bilag er uddelt på sidste møde.
Strategien præsenteres af AKT herefter 
kan der stilles spørgsmål.

Målet med punktet er vedtagelse af 
strategi.

Til punktet er afsat 30 min.

Maria Louise, som er en af skolens
AKT- lærer, er inviteret med til mødet 
og fortæller om processen med at 
udarbejde antimobbestrategien.
Herefter bliver indholdet i 
antimobbestrategien gennemgået.

Det kunne være en ide at lave en 
henvisning til de kommunale handle
planer for forebyggelse med AKT og
SSP.

Vi skal synliggøre den nye antimobbe
strategien. Det kunne gøres ved at 
være et link i dagsorden og/eller 
referat fra forældremødet. Der kan 
også henvises til et link i nyhedsbrevet 
fra ledelsen.

Vi skal finde et godt sted at placere 
antimobbestrategien, så den er 
tilgængelig for forældrene. Det kunne 
også understøttes af noget film på 
Facebook for at formidle den til 
forældrene.

Vi skal sørge for at antimobbestrategi
en og værdiregelsættet hænger 
sammen.
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Maria Louise fortæller også om det 
forebyggende arbejde med trivsels
forløb og fællesskabsfremmende 
aktiviteter med klasserne. Men klassens 
lærere er selvfølgelig meget vigtigt i at 
arbejde med klasernes trivsel.

Når handleplanen til antimobbestrate- 
gien er færdig, bliver den præsenteret 
på et bestyrelsesmøde. Vi præciserer, 
at vi arbejder forebyggende mod 
mobning.

Skolebestyrelsen giver udtryk for, at vi 
arbejder videre med antimobbestrate- 
gien, så den kan være klar til 
godkendelse på mødet den 18. januar.

3. Intro til opbygning af budget og 
timefordelingsplan. Forbedre vores 
forudsætninger for at kunne godkende 
senere på skoleåret

Til punktet er afsat 30 min.

Michael orienterer om opbygningen af 
budgettet, timefordelingsplanen og 
sammenhængen mellem disse.

5. Orientering fra:
Formand

a) Møde med BFU (hvis afholdt)

Skoleledelsen
a) Elevstrøm siden sommer herunder 

indskrivningstal
b) Status på arbejdsgrupperne vedr. Lektie

princip og Princip for digitalsering (mobil, 
pc) grupperne mødes den 10/12 og kan 
tage afsæt i de input der er kommet fra 
lærere.

c) Ferieplan 2023-24 i høring, bilag 
medsendt

Til punktet er afsat 20 min.

Formanden:
BFU-mødet flyttet pga. Covid 19.

Skoleledelsen:
En oversigt over elevstrøm og 
indskrivningselevtallet er udleveret.
Vi har haft en lille fremgang med elever. 
Som det ser ud nu, får vi to 0. klasser 
næste år.
Arbejdsgrupper vedr. principper starter 
først op i januar.
Ferieplanen er sendt i høring. 
Skolebestyrelsen ønsker ikke at indgive 
høringssvar.

6. Punkter til næste møde den 18. januar kl.
18-21 (Temamøde)

- Vi drøfter forventninger til arbejdet i 
skolebestyrelsen. Vi drøfter form og 
indhold på møderne. På mødet 
gennemgår vi forretningsorden.
Drøftelse af skolemad og betaling. 
Elevernes mulighed for at købe mad og 
betale herfor.

- Tilsyn med håndtering af 
udadreagerende elever og elever med 
skoleværing

Til punktet er afsat 5 min.

Ikke noget udover de nævnte punkter.

7. Eventuelt

Til punktet er afsat 5 min.

Intet.




